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Saksliste Ansvar 

 

Sak 28/20. Godkjenning av innkalling og sakliste 

Innkalling og sakliste ble godkjent. 

 

 

Sak 29/20. Søknad epleprosjekt fra Nibio 

 I prosjektet omtales en forventet vekst på epler på 40 % i 2023. Her søkes det 

om kontantstøtte fra Coop/Nordgrønt på 765 tusen over 5 år. Et betydelig 

beløp. Jostein Lutro har mottatt denne forespørselen. Generelt litt betenkt med 

å støtte slike prosjekt, men det er gode intensjoner i dette. Konklusjonen hos 

både Nordgrønt og Coop blir den samme. Hensikten er bra og Coop er positive 

til å forlenge sesongen på norske epler, men dessverre er det ikke midler i 

budsjettet til dette. I møtet ble det også omtalt at GH var positive, men at de 

heller ikke hadde midler til dette nå. Ingen støtte fra verken Coop eller 

Nordgrønt i denne omgang. JL og JP går sammen og sender et svar til Nibio. 

 

Sak 30/20. Søknad prosjekt vekstavslutning i potet fra NLR. 

Støtte til prosjekt for vekstavslutningsmetoder i potet. NLR er søker. Bakgrunn 

for dette prosjektet er bortfall av Reglone. Sigurd Orre sier at Reglone hadde 2 

funksjoner. 1 stoppe vekst (spesielt på tidligpotet) 2 Sikre skallfasthet på 

lagringspotet. NLR har jobbet med dette ei god stund. Ifølge SO er behovet stort 

rundt løsninger på dette. Spesielt hvis vi skal klare å levere potet til Coop utfra 

kravene i produktspesifikasjonene. Søker om 20 tusen både fra Nordgrønt og 

Coop. SO er positiv til dette og det er et viktig prosjekt. Oddbjørn Aarøe er enig. 
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Classification: Open 

Coop går ikke inn med støtte i dette prosjektet, men har bestemt seg for å 

støtte Fagforum potet med 12 000 kr. Det samme beløpet som Nordgrønt 

vedtok i sak 03/20 tidligere i år. 

Nordgrønt støtter prosjektet med 20 tusen kr. JP sender svar til NLR.  

 

Sak 31/20. Korona. Tilgang på arbeidskraft. 

Konsekvenser hvis det ikke åpnes for arbeidere fra 3. land. 

Odd Hveem referer fra arbeidet som er gjort i beredskapsgruppa som han er en 

del av. Pr i dag er det kun arbeidere fra EØS og EU som kan komme inn i Norge. 

Ikke mulig å ta inn arbeidere fra 3. land. Etter en epost som Nordgrønt sendte ut 

tidligere denne uka, har det kommet mange tilbakemeldinger rundt behovet for 

arbeidsfolk fra 3. land. Spesielt i noen veksthus og i tillegg hos de aller fleste bær 

produsentene er behovet stort. Beredskapsgruppa savner en begrunnelse fra 

myndighetene på hvorfor dette ikke kan løses. Dette er påpekt av advokaten til 

Bondelaget også. Nytt møte i beredskapsgruppa 17. april. 

Coop ønsker en snarlig tilbakemelding hvis oppsatte planer på bær ikke kan 

forventes levert. Hans Jacob Fosaas presiserer at dette er vanskelig å vite akkurat 

nå. Det er mange arbeidere som trengs i bærproduksjonen og selv om disse 

dukker opp, er det masse utfordringer rundt innkvartering, karantene osv. Alle 

ser etter mulige løsninger, men dette er utrolig krevende. Coop skjønner dette, 

men håper ting kan komme på plass snarest mulig. Frykter faktisk flere 

konkurser blant bær produsentene hvis ting ikke løser seg. 

Hanne Brennhovd har engasjert sin kommunikasjonsdirektør inn i dette. Han har 

vært i kontakt med myndighetene og Virke. Har fått liten respons tilbake.  

Coop presiserer nok engang at de ønsker snarlige statusoppdateringer rundt dette. 

Ekstremt viktig med tanke på å sikre tilgang på frukt og grønt i sine butikker. 

 

Sak 32/20. Status Nordgrønt i regionene. 

Vest. Godt i gang med våronna. Skjer mye de neste 2 ukene.  

Øst. Det samme der. Meldes om gode forhold. Ting skjer etter plan. 

Trøndelag. Ingenting har skjedd enda. Veksler mellom snø og regn i dag også. 

Planter står klare og venter på å komme i jorda. 14 dager etter planlagt 

produksjon. Kan ta igjen dette hvis mai blir bra. 

 

Sak.33/20. Status Coop. 

Meget bra salg på frukt og grønt. Endringer i samfunnet øker dagligvarehandelen 

generelt. Vi spiser mere hjemme, reiser mindre og grensehandelen er betydelig 

redusert. Dette har gitt oss en høy vekst i markedet og Coop presterer 2 % bedre 

enn markedet ellers. Størst vekt i sentrale butikker mens såkalt «hytteområder» 

ikke opplever det samme. Det som i tillegg er positivt, er at Coop har vekst på 

tradisjonelle grønnsaker. 

Ellers har dagens situasjon medført mange tiltak og justeringer i organisasjonen. 

Det jobbes fra hjemmekontor og dette fungerer meget bra. Coop har også etablert 

en enkel versjon med tanke på hjemkjøring av mat. Dette er en midlertidig 

løsning som vil bli videreutviklet senere.  

Coop er bekymret med tanke på planene som er lagt hos produsentene. Viktig at 

det informeres ved avvik på disse snarest mulig slik at det kan etableres 

erstatninger for å sikre vare i butikk.  

 

 

 

 



 

 

Classification: Open 

Sak 34/20. Kontingent Nordgrønt 2020 

Årskontingenten fastsettes på årsmøtet etter forslag fra styret. I budsjettet hadde 

styret et forslag på uforandret, 2000 kr + 25 % mva. Skal vi fakturere dette uten 

årsmøtevedtak? Vi vet ikke når årsmøtet blir? 

Styret vedtar at kontingenten kan faktureres. Dette er ingen endring fra 2019 og 

Nordgrønt er avhengig av å få inn disse pengene. 

Kontingent for 2020 blir 2000 kr + MVA. 

 

Sak 35/20. Eventuelt 

1.Coop følger opp prisendringer som er varslet av emballasjeleverandører. 

Kommer tilbake på oppdatert info senere.  

Ifølge Odd Hveem har NNZ trukket sitt varsel angående prisoppgang. 

2.Det pågår som omtalt tidligere et emballasjeprosjekt i Coop. Jobbes for en 

mere salgsrettet emballasje. Det oppfordres derfor til å begrense kjøp av 

emballasje fremover nå. Fritjof Sandstad mener dette blir utfordrende i år. 

Emballasjeleverandørene har signalisert at det kan være vanskelig å skaffe nok 

råvarer til emballasje. Blir derfor oppfordret til å bestille i god tid, og pga. dette 

vil nok produsentene ta i litt ekstra for å være sikre på at de får nok emballasje. 

 

Det ble bestemt et nytt møte onsdag 22. april kl. 11.00. 

Dette blir ikke et styremøte, men et statusmøte rundt Koronasituasjonen. 

 

Ref. Johan Presthus 

 

 

 

 
                                                            

 

 

 

 

 

Fritjof Sandstad                                                Hanne Brennhovd                           Sigurd Orre 

 
 

Inger-Iren Eriksrud                                           Stig Arild Oldervik                            Jostein Lutro 

 
 

Odd Hveem 

 

 
 


